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内容概要

《快捷英语周周练 阅读理解 高2上》在挑选素材和设置测试点的思路上坚持以新课标和新考纲为依据
，注重语言运用能力和学习策略的巩固与拓展，辅以适量拔高训练，故可适用于人教版、外研版、北
师大版、冀教版、湘教版以及牛津版等多版本初、高中教材。
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章节摘录

　　Russias space agency has signed a deal that would make a U. S. millionaire scientistthe third tourist to visit the
international space station， a spokesman said Wednesday. Thescientist， Gregory Olsen， could fly to the space
station as early as October， VyacheslavDavidenko， a spokesman for the Russian agency， said Wednesday.　
　Olsen， 60-year-old， attended training again in May at a base just outside Moscow forthe flight on a
Russian-built Soyuz spaceship. He said Wednesday that the contract （合同）had been signed.“Im feeling great
and hopeful that I will launch （fly into space） this fall，”Olsen wrote in an e-mail exchange with an Associated
Press reporter. “Training has beenvery intense， but enjoyable.”　　According to Olsen， the crew for his
flight has not been officially announced， but hehas worked with two other crew members in the Soyuz simulator
over the past week. Olsenalso said he ran almost every morning. “This training has given me tremendous 
（powerful）admiration for astronauts who have spent years doing this and know so much more than I.”Olsen
wrote. His trip， originally scheduled for this April， had been on hold last summerbecause doctors in Russia
found an undisclosed health problem during a physical exam.That ailment （an illness that is not very serious）
was never found， but this past May theRussian space program gave Olsen medical clearance. Marshall Cohen，
president and co-founder of Olsens company， said in May that Olsens U. S. doctors reported that he had
nohealth problems.
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编辑推荐

　　《快捷英语周周练 阅读理解 高2上》是海滨教师进修学校领衔，海滨十余所名校名师编写。　　
名师主笔，专家审稿：本套丛书由海滨教师进修学校教研员领衔，海滨十余所名校名师联合编写，由
中外教育专家审定把关。　　设计新颖，操作灵活：本套丛书内容按周次设计，既有利于教师课堂定
时检测，又适合学生同步自测，操作灵活方便、节时高效。　　同步性好，用性广：本套丛书以新课
标及最 新考纲为依据编写，适用于各种版本教材。　　选材新颖，题材丰富：所收短文选材真实，题
材丰富，内容翔实，涵盖面广，符合学学生的兴趣爱好，融趣味性和知识性于一体。　　难度适中，
考点明确：全书试题难度循序渐进，包括当前中、高考的各种题型及创新型题型。
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精彩短评

1、难度、选材、出题，都安排选择的非常好。。。
2、觉得内容还是挺好的，但是书的质量不好，书的封面都脱下来了，但还是挺实用的。
3、书皮全部脱落，不知道那发货怎么搞的，既然把这样的书卖给客户。
4、难度适中。
5、内容质量都很好。适合高二的学生
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